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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Mehmet Kaplan (MP)

2015/16:678 Bredbandsstrategins tidsplan

Att uppnå de bredbandspolitiska målen är en prioriterad fråga både för mig och 
för statsrådet. Det är bland annat därför viktigt att den statliga 
bredbandsstrategin är uppdaterad och effektfull. Det är därför viktigt att veta 
när man kan förvänta sig att en ny strategi är klar.

Mot bakgrund av detta vill jag fråga statsrådet Mehmet Kaplan:

 

Hur ser tidsplanen ut för att få fram en ny bredbandsstrategi?

………………………………………

Erik Ottoson (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Lisa Gunnfors
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